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Aan:   College van Burgemeester en Wethouders 

  Postbus 600 

  6460 AP Kerkrade 

 

Van:   SP Kerkrade 

  Kaardebol 26 

  6467HV Kerkrade 

 

Betreft:  Vragen artikel 38 inzake beeld Viva La Vida 

 

Antwoord:  Schriftelijk 

 

Datum:  23-04-2018 

 

Inleiding:  

De SP heeft eerder al vragen gesteld over (de financiering van) de aankoop van het beeld 

“Viva La Vida” dat is geplaatst in het centrum van Kerkrade.  

De aankoopkosten bedragen € 200.000,-. , zonder bijkomende kosten van minimaal  € 

60.000 (kosten voor vervoer vanuit Spanje, plaatsing etc.). 

Volgens burgemeester Som zou dit worden betaald uit de verkoop van 100 replica’s van dit 

beeld (kosten € 3000,- per stuk, waarvan € 2000,- schenking aan de gemeente Kerkrade en € 

1000,- voor de kunstenaar.) Dus in totaal zijn de kosten voor de gemeente € 260.000. 

Tijdens de verkiezingsdebatten werd een vraag gesteld aan wethouder Schneider van 

financiën, over hoeveel beeldjes er nu daadwerkelijk waren verkocht. Volgens hem waren er 

nog 8 over en waren enige exemplaren gereserveerd. 

We zagen dat gedeputeerde Koopman een dergelijke replica uitreikte en we lazen dat er in 

de verpleeghuizen in Kerkrade zulke beeldjes werden uitgereikt namens de provincie. 

Tevens zagen we dat op vrijdag 13 april j.l. het trompetterkorps bij haar optreden op de 

markt in Kerkrade een dergelijke replica (waarde € 3000,-)  ontving. Voorheen werd hier een 

replica van het beeld de Joep voor gebruikt (waarde enkele tientjes). 

Als we ze weggeven als relatiegeschenk bij het optreden van een trompetterkorps, zal het 

beoogde aantal van 100 replica’s snel worden behaald.  

In deze situatie worden de kosten voor de inwoners echter hoger, in plaats van lager. 

Op grond van het vorenstaande hebben we de volgende vragen: 

 

1) Hoeveel  replica’s moeten nog worden verkocht/geschonken om het beoogde getal 

van 100 te halen? 
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2) Hoeveel geld heeft de constructie van schenking aan de gemeente van € 3000,- voor 

één replica (na aftrek van het voor de kunstenaar bestemde bedrag) de gemeente 

daadwerkelijk opgebracht? 

 

3) Hoeveel exemplaren van de replica’s, waarvoor de gemeente een schenking van 

€3000,- heeft ontvangen, zijn er nu daadwerkelijk verkocht? 

 

4) We willen een overzicht van alle verkochte exemplaren.  

 

5) Ook willen we een overzicht van de geschonken exemplaren. 

 

6) Waarom zijn deze kostbare replica’s geschonken en niet verkocht? Graag een 

toelichting. 

 

Alvast bedankt voor de correcte beantwoording. 

 

Marianne Laumann, 

Fractievoorzitter SP Kerkrade 


